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Geachte mevrouw Hermans,  

 

De leden van de vaste commissie voor Economische Zaken / Klimaat en Groene Groei hebben met 

belangstelling kennisgenomen van uw brief van 21 februari 2025 met uw reactie op de motie-Bovens 

(CDA) c.s.1 De leden van de fracties van GroenLinks/PvdA, CDA, D66, ChristenUnie, SGP, 

50PLUS en OPNL hebben naar aanleiding daarvan een aantal gezamenlijke vragen en opmerkingen. 

 

Vragen en opmerkingen van de leden van de fracties van GroenLinks/PvdA, CDA, D66, 

ChristenUnie, SGP, 50PLUS en OPNL 

De leden van de fracties van GroenLinks/PvdA, CDA, D66, ChristenUnie, SGP, 50PLUS en OPNL zijn 

onaangenaam verrast dat een motie, die met een ruime meerderheid in de Eerste Kamer is aange-

nomen, zonder enige onderbouwing en motivatie niet wordt opgevolgd. 

 

De leden van genoemde fracties constateren dat er steeds meer aanwijzingen zijn dat de wettelijk 

vastgelegde doelstellingen inzake de verlaging van broeikasgassen en stikstof niet gehaald zullen 

worden. Dit geldt voor de doelstellingen van 2025, 2030 en verder. Sinds het debat over de begroting 

van het Klimaatfonds zijn alweer resultaten van nieuwe onderzoeken gepresenteerd die het negatieve 

beeld bevestigen. Ook wordt steeds duidelijker wat de consequenties zijn voor andere sectoren. Zo 

wordt steeds duidelijker dat deze uitspraak grote impact heeft voor het aantal te bouwen woningen,  

en dat terwijl er in Nederland stevige woningnood is. Ook geldt dat omvangrijke projecten in de ener-

gie-infrastructuur, met als doel meer groene energie realiseren, met grote vertraging kunnen worden 

gerealiseerd. Dat geldt ook voor bedrijven die graag willen investeren in meer duurzame productie. 

 

Gezien het bovenstaande, leggen de leden van de fracties van GroenLinks/PvdA, CDA, D66, Christen-

Unie, SGP, 50PLUS en OPNL de volgende vragen aan u voor.   

 

In de genoemde motie wordt de suggestie van bezuinigen op kernenergie bewust niet genoemd. Kunt 

aangegeven wat de reden is om deze keuze op te voeren terwijl de motie alle ruimte laat om eigen 

keuzes te maken? 
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Kunt u een nadere toelichting geven hoe de investering in kernenergie in de jaren 2025-2028 concreet 

bijdraagt aan het realiseren van de klimaatdoelstellingen voor 2030? 

 

Om de klimaatdoelen te realiseren is het noodzakelijk dat ook de stikstofdoelen worden bereikt, zoals 

onder andere hierboven reeds is aangestipt. Kunt u aangeven welke redenen er zijn om een deel van 

het budget van het Klimaatfonds niet aan te wenden voor de agrarische sector? Maatregelen in de 

agrarische sector kunnen immers een bijdrage leveren aan het verlagen van broeikasgassen en stik-

stof. Daarbij komt dat in de agrarische sector sneller resultaten kunnen worden bereikt en daarmee 

het bereiken van de doelen in 2030 dichterbij komt. 

 

De leden van de vaste commissie voor Economische Zaken / Klimaat en Groene Groei zien met be-

langstelling uit naar uw reactie en ontvangen deze graag binnen vier weken, na dagtekening van deze 

brief.  

 

Hoogachtend,  

 

 

 

S.M. Kluit  

Voorzitter van de vaste commissie voor Economische Zaken / Klimaat en Groene Groei 

 

 

 

 


